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lNTERPELACJA 

dot. dokonanej wycinki modrzewi 
w ramach projektu utworzenia skweru przed budynkiem krytej plywalni 

W trakcie prac zwiqzanych z utworzeniem skweru przed budynkiem krytej plywalni w ramach 
realizowanego przez gminy Kydzierzyn-Koile projektu pn. "Poprawa jakosci srodowiska miejskiego 
w Kydzierzynie-Kozlu poprzez rozw6j teren6w zielonych" wvciete zostaly wszystkie rosnace tam 
kilkudziesiecioletnie modrzewie! 

W zwiqzku z planem wycinki modrzewi uwidocznionym w projekcie zagospodarowania terenu, dnia 
30.01.2018 r. skierowalam na r,ce prezydent miasta Sabiny Nowosielskiej interpelacj" w kt6rej 
wnosilam 0 zmiany w projekcie nasadzeil polegaj,!cq na nie wycinaniu rosn'!cych przed plywalni,! 
modrzewi, lecz wkomponowanie ich w nowe nasadzenia. W odpowiedzi prezydent na interpelacj, 
czytamy: ,,(. . .) modrzewie chcemy wkomponowac w projekt. Moze zaistniec problem z jednym lub 
dwoma drzewami, ale to rozstrzygnie si? dopiero na etapie realizacji projektu. Oczywiscie dolotymy 
wszelkich staran, aby w miar? mozliwosci je zachowac. " 
Rowniez mieszkailcy Kydzierzyna-Koila w ramach akcji Kola Gospodyil Miejskich oprotestowali 
brak konsultacji projektu skweru oraz planowan,! wycink, modrzewi, wskutek czego prezydent miasta 
obiecala wkomponowac drzewa w projekt nowych nasadzen, dowodem czego jest oswiadczenie 
zlozone dnia 01.02.2018 r. w materiale Telewizji TVM pt. "Prezydent obiecuje: modrzewie zostaj'l". 

Na posiedzeniu Komisji Urbanistyki, Architektury i Srodowiska Naturalnego w dniu 22.05.2018 r. w 
punkcie porz'!dku obrad dot: informacji na temat przebiegu przetargow na zadania inwestycyjne na 
moje pytanie, czy projekt zagospodarowania terenu przed plywalni,! zaklada pozostawienie modrzewi, 
kierownik Wydziaru Inwestycji, Remontow i Ekspoloatacji, Kamila Bienkowska wyjasnila, ze w 
ramach projektu skweru zostalo zaprojektowane nowe oswietlenie, a poniewaz linia energetyczna byla 
w kolizji z rosn'!cymi modrzewiami, zapadla decyzja, ze niezbydne jest wyci,cie dwoch sztuk tych 
drzew. 

Zeby modrzewie mogly zostac zachowane niezbydna bylaby zmiana projektu zagospodarowania 
terenu i publikacja tegoz w Biuletynie Informacji Publicznej Urz,du Miasta K,dzierzyn-Kozle. 

Jednoczesnie opinia dendrologiczna z dnia 28.06.2018 r., na ktor,! powoluje si, gmina uzasadniai'!c 
wycinkc; modrzewi stanowi, jak nizej: 
"Obecnie drzewa te kolidu;a z zalozeniem projektu przebudowy terenu, przez co jest brak moi:liwosci 
zachowania wyzej wymienionych drzew. " 



W zwi¢u z powyzszym prosz~ 0 udzielenie odpowiedzi na nast~puj1!ce pytania: 

I) Jakie faktyczne dziafania podj~to w celu zachowania modrzewi po dniu 30.01.2018 r.? 

2) Czy istnieje projekt zagospodarowania skweru przed kryt1! plywalni1!, kt6ry zakfada 
wkomponowanie modrzewi w nowe nasadzenia? Jesli tak, proSZy 0 udost~pnienie go. 

3) Kto, na jakiej podstawie i w jakim celu zdecydowal 0 zleceniu firmie "OAZA" wskazanej wyzej 
opinii dendrologicznej , skoro zgodnie z tf! opini1! drzewa kolidujf! z zafozeniem projektu 
przebudowy terenu przed krytf! plywalnif!, zatem w mysl projektu przewidziane Sl! do wycinki? 

4) Jaki koszt poni6sf Miejski Osrodek Sportu i Rekreacji w K~dzierzynie-Kozlu (lub gmina 
K~dzierzyn-Koile) za wydanie przez Zakfad Handlowo-Uslugowy "OAZA" mgr Piotr G6recki 
(47-303 Krapkowice, ul. Boleslawa Chrobrego 35) opinii dendrologicznej z dnia 28.06.2018 r.? 


